

Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

4D3N HANOI – HALONG

4天 3晚 河内-下龙湾



DAY 1: HANOI - ARRIVAL (D)

Upon arrival at Noi Bai International airport, our representative will meet and transfer to Hanoi downtown to visit the **West Lake**, **Tran Quoc Pagoda**, **Hoan Kiem Lake** (Restored Sword Lake) and shopping at **36 Old Quarter**, enjoy Vietnam famous **Water Puppet Show**, dinner and overnight in Hanoi.

第一天:河内 (晚餐)

抵达河内-内牌国际机场后由专业导游迎接前往河内市中心参观**西湖及镇国寺**,继续观光市内著名的**还剑湖**,逛**36古式街道**购物,欣赏越南出名的**水上木偶戏表演**,晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

DAY 2: HANOI - HALONG (B/L/D)

Breakfast at hotel, Transfer to visit *Ho Chi Minh Mausoleum, Ho Chi Minh Palace, Ba Dinh Square, Uncle Ho' Stilt House, One Pillar Pagoda*, continues to visit *Temple of Literature*. After lunch, transfer to Halong Bay - UNESCO World Heritage site (160km

driving one way - 3.5hrs drive). This will be your first opportunity to see some of the rural areas of Vietnam. The drive goes through the Red River delta, so we'll have plenty of chance for taking photo of Vietnamese farmers tilling the vast green paddy field. Arrival Halong, have dinner and overnight in Halong Bay.

第二天:河内 - 下龙湾(早/午/晚餐)

早餐后,参观**胡志明主席陵墓,主席府,巴亭广场,胡志明主席故居,一柱庙**,继续参观**文庙**(越南首间大学)。午餐后,乘车前往广宁省的下龙湾(距离河内 160 公里,大约 3,5 个小时)(一九九四年已获得联合国科教文公认为世界自然文化遗产,也刚刚成为新世界七大自然奇观之一),路途游客可以在车上欣赏与拍照越南北越最大稻田平原的风景。抵达下龙湾,晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。

DAY 3: HALONG - HANOI (B/L/D)

After breakfast, transfer to Halong boat station to take our private boat to visit the world Heritage Halong Bay about 4 hours, our boat will bring us to visit *Paradise Grotto, Kissing Chicken Rock, Fisherman Village*, lunch will be served with fresh Halong Seafood, enjoy *Vietnam Coffee* on Cruise. Transfer back to Hanoi, visit *French Opera House*, dinner at local Restaurant, overnight in Hanoi.

第三天: 下龙湾 - 河内(早/午/晚餐)

早餐后,乘船约 4 个小时环游 1.500 多平方公里范围,观赏海上桂林之称的下龙湾,沿途参观**天宫洞,斗鸡岛,海上人家**等。午餐於船上享用海鲜餐,品尝越南传统咖啡。返回河内,参观**法国歌剧院**,晚餐於当地餐厅,入住酒店休息。



DAY 4: HANOI DEPARTURE (B)

Breakfast at hotel, free at leisure, then transfer to airport for flight home.

第四天:河内(早餐)

早餐后,自由活动至送往机场启程回国,结束4天愉快旅程。

SEQUENCE OF ITINERARY SUBJECT TO LOCAL ARRANGEMENT



Asahi Vacations Travel & Tours Sdn Bhd (1425488-X) (KPK/LN:10538)

No 2, Jalan 1/86, Off Jalan Taman Seputeh, 58000 Kuala Lumpur, Malaysia.

Tel No: 03-2276 0133 | 017-690-7523

Email: booking@asahivacations.com.my Website: www.asahivacations.com.my

Ground Package (Twin / Triple Sharing) - Per Person (RM) Valid from 01 Jan - 30 Sep 2024						
Hotel Category (Listed or Similar) Hotel are new, best location & good comment		2+0	3-4	5-6	7-9	Single
HANOI	HALONG	Person	Persons	Persons	Persons	Supp
Local 4*	Local 4*	RM 3,118	RM 2,668	RM 2,268	RM 1,998	RM 660
FTE Ba Dinh	<u>Au Lac</u>					
Chalcedony	Galaxy Ha Long					
Golden Silk						
Luxury 4*	Luxury 4*					
Thang Long Opera	Song Loc Luxury	DM 2 200	DM 2 769	DM 2 260	DM 2 000	DM 900
The Light	Marina Halong	RM 3,208	RM 2,768	RM 2,368	RM 2,098	RM 800
Super Hotel Candle	Saigon Halong					
Luxury 5*	Luxury 5*					
Grand Vista		DM 2 770	DM 2 220	DM 2 020	DM 2 650	DM 4 425
Golden Lake	<u>D'lioro</u>	RM 3,778	RM 3,328	RM 2,928	RM 2,658	RM 1,425
Novotel	Phat Linh					

OPTIONAL TOURS:

The tour guide will introduce some optional.

- 1. Trishaw to visit 36 old quarters: USD 10 USD per person / 1 trishaw.
- 2. Vietnamese traditional massage in Halong bay: 1H30 minutes including tips: USD 25 per person.

SHOPPING: IN HALONG

1. Bamboo Shop

Tours request without options and no Shopping will be surcharged RM 50 per person for whole intinerary

PRICE INCLUDES

- Tour guide: English or Chinese speaking guide during the tour.
- Transportation by private air-conditioner
- Accommodation as hotel in the list or similar based on TWN/DBL/TRP sharing room
- Daily ABF and meals (Vietnamese food & Chinese Food) as mentioned in the program.
 (One Seafood Lunch on Halong Cruise + One buffet at Sen Tay Ho Restauranrt)
- 01 bottle (500 ml) of drinking water for each pax per day.
- Shows and sightseeing in schedule.
- Boat fees private one in Halong as mentioned in the program
- Free Coke/Beer/Tea/Water on Halong Cruise
- Compulsory Tip for local guide and driver.

PRICE EXCLUDES

- International / Domestic flight ticket & airport tax (if have).
- Personal expenses: Tel, Fax, Mini Bar, Laundry, etc.
- Personal travel insurance
- Surcharge with other languages guide
- Peak Season or holidays: 10% total of total fare surcharge in Peak Season or holidays except CNY 15% SURCHARGE:
 - o Chinese New Year (From 08 Feb to 15 Feb 2024)
 - o Saigon Liberation Day & International Worker's Day (27Apr-3May),
 - Vietnamese National Day (September 1-3)
 - o Christmas (24-26 Dec) & New Year 31 Dec